
 
 

Årsmötet 14 november 2018 
 
Närvarande: 

1. Ordförande Max Igor Kajanus 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Rebecca Byström 
4. Emil Hukic 
5. Martin Strömgård 
6. Zacharias Tidbeck 
7. Samordnare Josef Elveskog 

 
Observatörer 

1. Linnéa Lundbäck, från stadsdelsförvaltningen 
2. Ewa Felicetti, från Humlanhuset 

 
1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas. 
2. Mötets instruktionsenliga utlysande 

Stadsdelsförvaltningen finner att mötet är utlyst i enlighet med instruktionen för 
ungdomsrådets verksamhet. 

3. Val av ordförande och sekreterare 
1) Max Igor väljs till mötesordförande. 
2) Hugo väljs till mötessekreterare. 

4. Val av protokolljusterare  
Martin väljs till protokolljusterare. 

5. Val av rösträknare 
Josef väljs till rösträknare. 

6. Fastställande av röstlängd 
Årsmötet fastställer röstlängden. 6 personer är röstberättigade på årsmötet. 

7. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns. 

8. Behandling av propositioner 
Inga propositioner har inkommit för behandling. 

9. Behandling av motioner 
Inga motioner har inkommit för behandling. 

10. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen 
Antalet ledamöter i styrelsen fastställs till 6. 

11. Val av ordförande 
Rebecca Byström väljs till ordförande för verksamhetsåret 2018/2019. 

12. Val av sekreterare 
Hugo Svensson väljs till sekreterare för verksamhetsåret 2018/2019. 

13. Val av budgetansvarig 
Martin Strömgård väljs till budgetansvarig för verksamhetsåret 2018/2019. 

14. Val av marknadsföringsansvarig 
Zacharias Tidbeck väljs till marknadsföringsansvarig för verksamhetsåret 2018/2019. 

15. Val av styrelseledamöter 
Beträffande val av övriga styrelseledamöter för verksamhetsåret 2018/2019 föreslår 
valberedningen följande; 



1) Att till vice ordförande samt vice budgetansvarig välja Max Igor Kajanus. 
2) Att till vice marknadsföringsansvarig välja Rebecca Byström. 
3) Att till styrelseledamot utan övriga uppdrag välja Emil Hukic. 

Årsmötet godkänner förslaget och väljer nämnda personer till nämnda poster. 
16. Övriga punkter 

Martin föreslår att elevråden på stadsdelen ska ges möjlighet att söka ekonomiskt 
stöd från ungdomsrådet. Josef ska undersöka hur ett närmare samarbete mellan 
elevråd alternativt elevkårer och ungdomsrådet, med eventuellt ekonomiskt stöd, 
skulle kunna se ut. 
 
Utvärdering av 2018 
Linnéa Lundbäck från stadsdelsförvaltningen ställer frågor till ungdomsrådet om 
upplevelsen av delaktighet och inflytande i nämndens berednings- och 
beslutsprocesser under 2018. Stadsdelsnämnden beslutade i början av 2018 att 
genomföra en sådan utvärdering för nämndens alla tre råd, och utvärderingen 
kommer finnas med i nämndens verksamhetsberättelse.  
 

17. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 
 
Ungdomsrådets verksamhetsberättelse för 2017/2018 gås härefter igenom (se 
nedan). 

 
In fidem 

Hugo Svensson 

16 november 2018 

 

Vidimerande 

 
 
___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
 
___________________________ 
Martin Strömgård 
Justerare 
  



Verksamhetsberättelse 2017/2018  
 
Under verksamhetsåret 2017/2018 har Östermalms Ungdomsråd deltagit i en rad aktiviteter, 
däribland Östermalms Ungdomsforum samt Trygghets- och säkerhetskonferensen. Rådet 
har även tillsammans med ungdomsråden från Norrmalm och Kungsholmen anordnat en 
debatt mellan de politiska ungdomsförbunden inför valet 2018. Rådet har också haft 
kontinuerliga möten både med styrelsen och i öppen form.  
 
Under 2017 års sista månad samt på våren 2018 läste och analyserade Ungdomsrådet de 
debattartiklar som grundskoleelever på två av stadsdelens skolor skrivit. rådet valde ut några 
och bifogade i  protokoll till nämnden.  I artiklarna tog ungdomarna upp frågor som de tycker 
är viktiga på Östermalm. Dessa debattartiklar har varit värdefulla för Ungdomsrådet då de 
ger en bra bild av vilka frågor som är viktiga för stadsdelens ungdomar. Vissa utvalda artiklar 
har bilagts ungdomsrådets protokoll, som anmälts till stadsdelsnämnden under året. 
 
I november 2017 gjorde Ungdomsrådet en till-och frångänglighet prövning av 
ungdomsmottagningen Norrtullsgatan 10.  
 
Året 2018 påbörjades med planeringsarbete inför den debatt som genomfördes den 17 april 
2018. Här verkade rådet för ett ökat samarbete med innerstadens andra ungdomsråd. Detta 
samarbete samt debatten var lyckad. Samarbetet fortsätter under hösten 2018. Debatten 
uppfyllde sitt syfte och var en värdefull parameter i Östermalms Ungdomsråds strävan att ta 
upp viktiga frågor för ungdomar.  
 
Ungdomsrådet har även  deltagit i arbetet att uppdatera området kring Humlanhuset samt att 
ta fram planen för ett utegym utanför Humlanhuset. Detta utegym är nu klart och har 
utvecklats specifikt för ungdomar.  
 
Under hösten 2018 har ungdomsrådet påbörjat ett ytterligare samarbete med ungdomsråden 
på Norrmalm och Kungsholmen. Samarbetet ska resultera i en föreläsning med 
organisationen Gapminder i början av 2019. 
 
Ett kul och spännande år för Östermalms ungdomsråd! 


